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Protokół Nr XXXV.2017 

z sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 28 czerwca 2017 r. godz. 14:30 

 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 14
30

 a zakończone o godzinie 14
50

. 

W sesji wzięło udział 15 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 

Listy obecności radnych oraz osób uczestniczących w sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 

oraz nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.1.Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powitał radnych oraz osoby uczestniczące 

i tym samym rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 

Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  

Nieobecności usprawiedliwione dwóch radnych – pana Gustawa Saramańskiego oraz pana 

Krzysztofa Mazurkiewicza. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania 

wzorem poprzednich sesji. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 

sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.  

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok; 

c) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Opatowski w charakterze Partnera do 

projektu: 

„e - Geodezja – cyfrowy zasób geodezyjny powiatów: Sandomierskiego, Opatowskiego 

i Staszowskiego”, realizowanego przy udziale środków z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020.  

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Powiatu.  

 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta Bogusław Włodarczyk, który powiedział, że 

w związku ze zwołaniem sesji w trybie pilnym, nie przewidziano punktu interpelacje i wolne 
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wnioski radnych. Dlatego wnosi o wykreślenie z zaproponowanego porządku obrad pkt 6 tj. 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Przewodniczący oznajmił, iż rozumie, że pan Starosta zgłasza wniosek formalny w w/w 

sprawie. 

 

Pan Starosta potwierdził, iż zgłasza wniosek formalny o wykreślenie z zaproponowanego 

porządku obrad pkt 6, który brzmi: 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosku zgłoszonego przez pana Starostę, po 

czym zapytał  kto jest „za”, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 13 głosów, „przeciw” - 2 głosy (K. Hajdukiewicz, G. Gajewski) „wstrzymało się” – 

0 głosów. 

 

Pan Przewodniczący oznajmił, iż w związku z powodem i trybem zwołania sesji nie zostały 

zaplanowane punkty dotyczące interpelacji radnych i odpowiedzi na nie, a wpisanie punktu, 

o którym mowa jest zwykłą pomyłką. 

 

Następnie pan Przewodniczący odczytał porządek obrad po zmianie, a mianowicie: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok; 

c) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Opatowski w charakterze Partnera do 

projektu: „e - Geodezja – cyfrowy zasób geodezyjny powiatów: Sandomierskiego, 

Opatowskiego i Staszowskiego”, realizowanego przy udziale środków z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020.  

6. Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Powiatu.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie odczytany porządek obrad. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.  

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 2 głosy (K. Hajdukiewicz, 

G. Gajewski).  

 

Następnie pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poinformował o przejściu do realizacji 

kolejnego punktu obrad. 
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Ad.4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława Włodarczyka – Starostę 

Opatowskiego, który udzielił okresowej informacji o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy 

sesjami stanowiącej załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Ponadto poinformował, iż 

Zarząd Powiatu zajmował się w głównej mierze sprawą związaną z przeprowadzonymi 

przetargami na modernizację szkół. Dlatego też został przygotowany projekt uchwały, 

w którym zwiększa się wydatki na przedsięwzięcia wieloletnie planowane do poniesienia 

w 2017 r. o kwotę 355.922 zł w związku ze zwiększeniem wydatków na realizację projektu 

,,Podnoszenie efektywności kształcenia w Zespole Szkół Nr 1 w Opatowie oraz Zespole 

Szkół Nr 2 w Opatowie poprzez wzmocnienie infrastruktury edukacyjnej’’ po 

przeprowadzonym przetargu na roboty budowlane. Pan Starosta dodał, że w roku przyszłym 

byłaby również taka kwota do poniesienia, gdyż jeśli powiat nie dołoży pieniędzy to zadanie 

nie będzie mogło być realizowane i trzeba będzie zrezygnować z inwestycji. Kontynuując pan 

Starosta powiedział, że przygotowany został również projekt uchwały dotyczący 

przystąpienia przez Powiat Opatowski w charakterze Partnera do projektu: „e - Geodezja – 

cyfrowy zasób geodezyjny powiatów: Sandomierskiego, Opatowskiego i Staszowskiego”. 

Dodał, iż na sali obrad jest obecny pan Mirosław Roszczypała – kierownik Wydziału 

Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Mieniem, który w razie pytań udzieli 

odpowiedzi w powyższym temacie. 

 

Pan Przewodniczący podziękował panu Staroście za udzielenie informacji, po czym zapytał 

czy są pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie obrad. 

 

O zabranie głosu poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który powiedział, że pan Starosta 

wspominał o odbyciu się dwóch przetargów i dlatego chciałby uzyskać odpowiedź na kilka 

pytań, a mianowicie np. czy dużo zostało złożonych ofert, czy te same firmy składały oferty 

w obu przetargach, czy były nieważne oferty?  

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze ma pytania w realizowanym punkcie obrad. 

 

O zabranie głosu poprosił pan radny Krzysztof Hajdukiewicz, który powiedział, że ma 

zapytanie do pana Starosty odnośnie wiadomości sms przychodzących na jego telefon. 

 

Pan Przewodniczący przerwał wypowiedź radnemu, mówiąc, iż prosi o zadawanie pytań, 

które dotyczą w/w punktu obrad. Przypomniał, iż jest to sesja zwołana w trybie 

nadzwyczajnym, nie mniej jednak na kolejnej sesji zwołanej w trybie zwyczajnym będzie 

można zadawać pytania w ramach punktu dot. interpelacji i wolnych wniosków radnych. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie 

obrad. 

 

Wobec braku innych pytań pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który odniósł 

się do pytań zadanych przez pana radnego Grzegorza Gajewskiego mówiąc, iż na rozbudowę 

zespołów szkół w Opatowie w I przetargu wpłynęły 3 oferty, w II przetargu 2 oferty. Dodał, 

iż w związku z przewyższeniem kwoty jaka została przeznaczona na sfinansowanie zadania 
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postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego zostało unieważnione w części dot. 

Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. Co do zadania związanego z modernizacją Zespołu Szkół 

w Ożarowie im. M. Skłodowskiej – Curie ofertę złożyła jedna firma – Ostrowiecki Kombinat 

Budowlany, który składał również ofertę na rozbudowę zespołów szkół w Opatowie, ale 

niestety oferta złożona na to zadanie była zdecydowanie droższa niż inne.  

        

Pan Przewodniczący podziękował panu Staroście za udzielenie odpowiedzi, po czym 

poinformował o przejściu do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2017 – 2027, a następnie zapytał czy są pytania.  

 

Wobec ich braku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 

2017 – 2027 pytając kto jest za jej podjęciem. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXV.38.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok. 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok, a następnie 

zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXV.39.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

c) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Opatowski w charakterze Partnera do 

projektu: „e - Geodezja – cyfrowy zasób geodezyjny powiatów: Sandomierskiego, 

Opatowskiego i Staszowskiego”, realizowanego przy udziale środków z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020.  

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie przez Powiat Opatowski w charakterze Partnera do projektu: „e - 

Geodezja – cyfrowy zasób geodezyjny powiatów: Sandomierskiego, Opatowskiego 

i Staszowskiego”, realizowanego przy udziale środków z Regionalnego Programu 
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Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020, a następnie zapytał 

czy są pytania lub uwagi.  

 

O zabranie głosu poprosił pan radny Krzysztof Hajdukiewicz, który powiedział, że ma 

kilka pytań w w/w temacie do pana kierownika Mirosława Roszczypały. Pan radny zapytał 

czy system e – Geodezja będzie ogólnodostępny, czy będzie można wejść i obejrzeć 

topografię terenu oraz czy np. powiat ostrowiecki, który jest najbliżej nie chciał wejść do 

tego projektu. 

 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Mirosławowi Roszczypale – kierownikowi 

Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Mieniem, który poinformował, że 

dwa lata temu zawarte zostało porozumienie pomiędzy wszystkimi powiatami 

województwa świętokrzyskiego oraz z miastem Kielce o realizacji wspólnego 

przedsięwzięcia pn.: e-Geodezja – cyfrowy zasób geodezyjny Województwa 

Świętokrzyskiego. W związku z niemożliwością zachowania pewnych standardów 

finansowych przedmiotowe porozumienie rozwiązane początkiem czerwca br. (koszt na 

całe województwo to ok. 80 mln. zł). Powiat Sandomierski jako Lider we współpracy 

z Powiatem Opatowskim i Powiatem Staszowskim zamierzają kontynuować działania 

zmierzające do realizacji projektu i wspólnie ubiegać się o dofinansowanie ze środków 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego. Dodał, iż Busko 

Zdrój, Pińczów, Jędrzejów, Kielce zawiązały konsorcjum i również zamierzają 

kontynuować powyższe działania. Jest to jedyna szansa, aby uzyskać jeszcze środki na 

geodezję.  Kontynuując pan kierownik oznajmił, iż projekt przewiduje dostępność, ale 

będzie ona selekcjonowana. Inaczej będzie wyglądał dostęp dla uprawnionych geodetów, 

inaczej dla jednostek geodezyjnych, a także inaczej dla projektantów czy osób prywatnych. 

Pan kierownik dodał, iż z każdą z tych osób/jednostek podpisywane będą umowy 

z odpowiednimi hasłami/dostępami. Nadmienił, iż w ramach tego projektu  dla chcących 

skorzystać z zasobu geodezyjnego będzie naliczana opłata. 

 

Pan radny Hajdukiewicz zapytał czy w ramach realizowanego projektu będzie możliwość 

bezpłatnego korzystania. 

 

Pan kierownik Roszczypała poinformował, że nie ma takiej możliwości, a sprawy z tym 

związane regulują inne przepisy prawa. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. 

 

Wobec ich braku poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały pytając  kto jest „za” 

podjęciem uchwały, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”.   

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXXV.40.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

realizacji ostatniego punktu obrad. 

 

Ad.6. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji Rady Powiatu”.  

Na tym sesję zakończono. 

       

Protokolant:    

mgr Justyna Zdyb     Przewodniczący Rady Powiatu 

       /-/ Zbigniew Wołcerz 


